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Vragen van het lid Lempens (SP) aan
de staatssecretaris van Sociale Zaken
en Werkgelegenheid over het bericht
dat sociale werkplaatsen zonder werk
zitten vanwege de economische
crisis. (Ingezonden 27 april 2009)

1
Kent u de uitzending «Sociale
werkplaatsen zonder werk»1, het
artikel «Bij de BSW is het altijd
lachen»2 en «Al maandenlang in de
standby-stand»?3

2
Deelt u de mening dat de crisis de
zwaksten het meeste treft? Zo nee,
waarom niet?

3
Is het beeld waar dat in veel
werkplaatsen afdelingen zonder werk
zitten? Zo ja, waarop baseert u deze
mening? Zo nee, waarom niet?

4
Hoe beoordeelt u in dit licht de
sluiting van vele afdelingen en het
afstoten van werksoorten door veel
sociale werkplaatsen de laatste jaren?

5
Gaan SW-bedrijven nu, zeker bezien
de ruimer beschikbare tijd, aan de
slag met het opstellen en uitvoeren
van in samenwerking met de Wsw-er
opgestelde opleidingsplannen? Zo ja,
heeft u hier inzicht in, en zo nee,
waarom niet? Zo nee, waarom niet?

6
Bent u van mening dat gemeenten
een belangrijke taak hebben in het
aan werk helpen van SW-bedrijven?
Zo ja, hoe stimuleert u dit? Zo nee,
waarom niet?

7
Bent u net als Cedris voor een
verplicht quotum bij aanbestedingen
van de overheid? Zo nee, waarom
niet? Zo ja, hoe stimuleert u dat?

8
Deelt u de indruk dat gedetacheerde
SW-ers massaal worden
teruggestuurd naar het SW-bedrijf
en/of de wachtlijst vanwege de crisis
en reorganisaties? Zo ja, waar baseert
u dat op? Zo nee, waarop baseert u
dat?

9
Is dit voor u reden om terug te komen
op het fors inzetten op «de beweging
van binnen naar buiten»? Zo ja,
wanneer? Zo nee, waarom niet?

10
Bent u van mening dat het beter is
om nu in te zetten op een quotum
voor werkgevers waarbij werknemers
niet gedetacheerd worden maar
daadwerkelijk in dienst komen van
gewone werkgevers? Zo ja, welke
voorstellen komen wanneer naar de
Kamer? Zo nee, waarom niet?

11
Vindt u de uitzending ook zo slecht
voor het imago van de SW? Zo ja, ziet
u mogelijkheden om hier iets aan te
doen? Zo nee, waarom niet?

12
Bent u van mening dat SW-bedrijven
die nu zonder werk zitten
onvoldoende zakelijke afspraken met
klanten hebben gemaakt? Zo ja, hoe
gaat u ervoor zorgen dat dit beleid
veranderd? Zo nee, waarom niet?

13
Welke lessen worden getrokken uit
het feit dat sommige SW-bedrijven
weinig last hebben van de
economische crisis, met andere
woorden, wat kunnen andere
SW-bedrijven en gemeenten daarvan
leren, en gaat u hen op deze lessen
wijzen?

1 EénVandaag, 15 april 2009
http://www.eenvandaag.nl/index.php?
module=PX_Story&func=view&cid=2&sid=
34638&nav=34640,34639,34638,34637,0
2 BN/De Stem, 20 april 2009.
3 AD, 21 april 2009.

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Klijnsma (Sociale Zaken en
Werkgelegenheid) (ontvangen 15 mei
2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
beantwoording van de Kamervragen
van het lid Lempens (SP) over het
bericht dat sociale werkplaatsen
zonder werk zitten vanwege de
economische crisis niet binnen de
gestelde termijn van drie weken
mogelijk is omdat voor de
beantwoording ook andere partijen
geraadpleegd moeten worden.
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